

TECHNICAL SPECIFICATIONS	المواصفات الفنية :
Hotmelt	لمادة هوت ميلت :
1 - Use to adhesive the packet label of cigarettes and the stamps on the making machine Sasib(Alfa) at the speed 500 packet/m	١ - الاستعمال: يستعمل للصق غلاف باكييت السجائر والعصية على آلة ساسيب (ألفا) سرعة ٥٠٠ علبة/ دقيقة
2 - Softening point: 65-90 C°	٢ - درجة التلين : ٦٥ - ٩٠ م°
3 - Application temperature: 150-160 C°	٣ - درجة التشغيل : ١٥٠ - ١٦٠ م°
4 - Excellent heat adhesion.	٤ - لصق ممتاز حرارياً
5 - Upon the samples evaluation, the following issues should be taken into consideration: production-distribution, no residence may be left, no bubbles or sentiments may be in the melted glue line - suitability on machines.	٥ - عند تقييم النماذج يؤخذ بعين الاعتبار : المردود- التوزيع- عدم ترك رواسب- عدم وجود فقاعات أو ترسبات في خط الصمغ المنصهر - الملاءمة على الآلات
6- The technical offer includes viscosity of the provided material. Informing that the manufacturer of the machine(Sasib) has recommended the viscosity should be: 7000 mPa.s at 100 C° 2500 mPa.s at 120 C° 1100 mPa.s at 140 C° 500 mPa.s at 160 C°	٦ - يتضمن العرض الفني للعارض درجة اللزوجة للمادة المقدمة علماً بأن الشركة الصانعة للآلة (ساسيب) أوصت أن اللزوجة : ٧٠٠٠ mPa.s عند الدرجة ١٠٠ C° ٢٥٠٠ mPa.s عند الدرجة ١٢٠ C° ١١٠٠ mPa.s عند الدرجة ١٤٠ C° ٥٠٠ mPa.s عند الدرجة ١٦٠ C°
7- The offerer should guarantee that his product is manufactured according to the required specifications that suit the specific quality of this product.	٧ - على العارض أن يضمن بأن المنتج المقدم من قبله مصنع وفقاً لمواصفات تلبي متطلبات الجودة الخاصة بهذا المنتج .
8- The deliveries should be within bags; capacity of each one does not exceed /25/ kgs. Each bag should be placed on wooden pallets fixed and strapped by metallic or plastic bands, in addition weight of one pallet should not exceed / 300/ kgs.	٨ - التوريدات ضمن أكياس لا تزيد سعتها عن (٢٥ كغ) متوضعة على طبالي خشبية مثبتة ومحزمة بأربطة معدنية أو بلاستيكية وأن لا يتجاوز وزن الطبالية /٣٠٠ كغ/ .
❖ <u>In solidified condition:</u>	❖ في الحالة الصلبة :
-Not surface sticky	- لا تلتصق حبيبات الصمغ مع بعضها البعض
-The color should not change even after prolonged periods of temperature demands and consequently shows no brunt deposits or impurities in the container	- لا يحدث تغير باللون حتى بعد التعرض للحرارة ولفترات طويلة وبالتالي عدم ظهور أية ترسبات أو شوائب في الوعاء .
The required sample: / 10 / kg.	- النموذج المطلوب : /١٠/ كغ

تَعْتَمَد المواصفات الفنية للمناقصة رقم : ٤٥ / ٢٠١١

المدير العام



